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Satans Eden nr. 193 

Hele verden er religiøs 
10. november 2024 

Brian Kocourek, pastor 
 

 

La oss bøye våre hoder i bønn. 
Nådige Far, vi er så takknemlige for å være her. Selv om det regner ute, så vet vi at regnet 
betyr y vår lære. I 5. Mosebok 32:1 sa du: "Jeg vil sende min lære som regnet." Så vi er 
takknemlige for det. Vi er takknemlige for at du hjelper oss til å være klar og bli mer klar for 
Din Sønns snarlige komme. I Jesu navn ber vi. Amen. 
Du kan sette deg.  
 
Husker du forrige søndag, da jeg sa: "Bare vær stille og vent." Jeg sa: "Jeg vet ikke om hun 
klarer det. Hvis hun gjør det, er det greit, men det betyr bare at vi skal hjem." Men jeg 
trodde ikke det, for hun var ærlig talt ikke særlig intelligent. 
 
Etter valget var det noen som lurte på hva jeg sa i Unveiling of God 192 om Daniel 8. Nå, 
det var tilbake i januar 2021, rett etter at Vatikanets satellitter hadde tatt ned Trump, og alt 
jeg kan si er: "Ha tålmodighet". Som jeg sa til dere i forrige uke: "Tålmodighet, bare vent". 
Som jeg sa i prekenen min på søndag.  
 
Når skriften sier at etter at han gikk opp mot fyrstenes fyrste, som er paven, var plutselig 
hans makt uten hånd. Og så ser jeg på ordet uten hånd, og det betyr uten hans evne, og jeg 
ser på ordet ødelagt og tenker, som en person fra 20th -hundretallet, at når du ødelegger 
noe, så reparerer vi det selvfølgelig ikke. Vi bare kaster det og kjøper et nytt.  
 
Men det var faktisk det Gud gjorde i Det gamle testamentet. Da Moses brøt de ti bud, det er 
det samme ordet som brukes her i Daniel. Så jeg tenkte ikke at du bryter det og erstatter 
det. Men uansett, det var det Gud gjorde. 
 
Og jeg trodde bare at han var ferdig, for umiddelbart etter det går du til kapittel 9, og det 
handler om jødene. Så jeg trodde Trump hadde mistet sin makt, og det gjorde han faktisk, i 
hvert fall i fire år.  
 

 

Dette er en automatisk oversettelse gjort med et dataprogram. 

Nøyaktigheten er derfor ikke like bra som et menneske kan gjøre. 
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Men det gjorde Josef også, og det gjorde Samson også, og det gjorde Elia og Moses også, 
da Gud tok dem bort fra scenen. Men de vil komme tilbake igjen. Broder Branham kommer 
tilbake. Så vi ser bare på disse tingene, og med mindre vi sitter stille og venter, så gir vi 
bare uttrykk for vår egen mening.  
 
Så uttalelsen var ikke feil. Den var bare ikke helt der, for hvis en person mister makten sin i 
fire år, og det ser ut som om det var fire saker og 94 tiltaler, så det ut som om de virkelig 
kom til å ta ham. De prøvde å stille ham for riksrett to ganger. De prøvde å skyte ham flere 
ganger. 
 
Så det så ut som om han var ferdig. Men så begynte jeg å se på Skriften og se på alle disse 
eksemplene i Skriften, og tankene mine begynte å tenke, wow, og så klarte Trump det.  
 
Nå, trodde jeg, var det over. Men så så jeg på dette igjen, og det står at han ble knust. En 
venn av meg slo opp og sa at det samme ordet for ødelagt ble brukt om Moses som brøt De 
ti bud. Så jeg syntes det var interessant. Så jeg slo det opp selv. 
 
Og det betyr, det kommer fra det hebraiske ordet Shabbar, og det betyr å bryte i stykker, 
men det betyr også å føde. 
 
Det er interessant, for når et barn blir unnfanget, er det helt i mørke i ni måneder. Han er så 
å si begravet. Men så bryter han frem og blir det han er. 
 
Så jeg tenkte: "Ja visst, ødelagt betyr ikke at alt er over. Som De ti bud, vil han komme 
tilbake igjen. 
 
Nå vet vi ikke hva som vil skje, og hvis jeg sa at jeg visste det, ville jeg løyet, for jeg vet det 
ikke, men la meg vise deg noen ting du kan tenke på.  
 
Han er ikke tatt i ed ennå, så mye kan fortsatt skje. Vær tålmodig, som jeg sa: "Vær stille og 
vent". Og hvis han blir innsatt, hvilken makt vil han ha hvis USA misligholder gjelden sin?  
 
Det er spørsmål å tenke over. Men du må også huske på at broder Branham sa at kirken vil 
stramme seg til. De evangeliske og fundamentalistene vil alle komme sammen, og de vil 
stramme seg sammen. 
 
Det må finnes noen å gjøre det med, for Kamala ville aldri ha noe med kirken å gjøre. Hun 
sa til "kirkefolk" at dere er på feil møte. Ikke sant? Så det kan ikke ha vært henne. Og 
Trump, han blir bedt for av hundre evangelikale hver gang det er et stort arrangement. 
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Så hvem har flere evangelikale i lomma enn Trump? Jeg mener, hvilken politiker? Så du må 
se dette i sammenheng med alt annet.  
 
Så bare se hva som skjer mellom nå og da. USA skylder mer enn 35 billioner dollar. "Vær 
stille." Husk at vi må ha en depresjon som verden aldri har sett maken til. Den er ikke der 
ennå, så "se og vær stille".  
 
USA skylder fortsatt 35 billioner, det vil si 35 000 milliarder. Den kan ikke betales, så enten 
misligholder USA gjelden eller selger seg ut til Vatikanet. Nå sa broder Branham: "Det ville 
være bedre å misligholde gjelden slik Castro gjorde og bare trykke opp pengene på nytt. 
Men vi kommer ikke til å gjøre det. Vi kommer til å selge oss til Vatikanet. 
 
Da blir alle slaver av Vatikanet, og det har ikke skjedd ennå, og vi er borte når det skjer.  
 
Daniel sier at hans makt er "uten hånd". Det betyr at han ikke lenger har makt. Han kan 
fortsatt være der i embetet, men uten makt, fordi penger er makt for verden. Ingen penger, 
ingen makt.  
 
Så vi må fortsatt ha en pave som kommer fra USA. Han sa ikke ut av Amerika. Folk siterte 
ut av Amerika. Nei, han sa ut av USA. For hvis det er Amerika, vel, det kan være Sør-
Amerika også, og det er denne paven nå.  
 
Men jeg tror at den neste kommer fra USA. Denne paven synger på siste verset. La oss 
sitte stille og se på. Vi må se hvordan paven kommer ut av USA ennå, men det kan skje i 
trengselstiden når vi er borte. 
 
Vi må fortsatt se en verdensdepresjon. Men vi kan være borte når det skjer. Den 
forbannelsen er for dem som ikke hører på Herrens røst i Femte Mosebok 28. Jeg er ikke 
sikker på at det vil skje før vi er borte, for det vil påvirke alle.  
 
Så inngår Vatikanet en pakt med Wall Street-jødene, men det skjer halvveis i 
trengselstiden. Så det kommer vi ikke til å se. Men hvem er en bedre megler av avtaler som 
har med penger å gjøre, spesielt Vatikanets gull som betaler ned gjelden vår? Kamala 
hadde nesten 3-4 ganger pengene Trump hadde, og hun skyldte 30 millioner etter 
kampanjen sin, men trump hadde 50+ millioner igjen og vant. 
 
La oss innse det, Trump er svært dyktig til å handle med gull. Apmex er den største sølv- og 
gulldistributøren i USA, og hovedkvarteret deres ligger på Manhattan. Gjett hvem sin 
bygning de leier? Trumps. Trump leier altså en bygning til dem. Og gjett hvordan de 
betaler? I gull. 
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De sender ham gullbarrer hver måned for å dekke husleien deres. Så han vet hvordan han 
skal håndtere gull. Han kjenner verdien av gull. Han er ikke en dum mann. Og jeg tror 
datteren hans er gift med en jødisk mann. Trump blir sett på som en konge i Israel. De sier 
at 95 % av befolkningen i Israel har høye tanker om ham. 
 
Han fikk USAs ambassade i Jerusalem. Og David-avtalen har vært en stor suksess. Så de 
har høye tanker om ham. Men vet du hva? Det er interessant. Han fikk muslimenes 
stemmer også. Hvem kan klare å få både de muslimske og de jødiske stemmene samtidig? 
Trump gjorde det. 
 
Så han er en avtalemaker. Så jeg synes det er interessant at han kommer til å inngå avtaler, 
og vi kommer til å være borte, for det er midt i trengselstiden når denne avtalen blir inngått. 
Jeg sier ikke at han er en ond mann på grunn av det. Akkurat som Nebukadnesar var 
ødelagt i syv år. Han spiste gress, neglene hans vokste ut som et dyr. Og gjett hva? Gud 
gjenopprettet ham. 
 
Det ville (av verden som ikke har noen dømmekraft) bli ansett som en god avtale. Jeg er 
sikker på at ordlyden ville bli strukturert som god for USA, men den lille skriften lar det være 
åpent for Vatikanet å si at vi misligholdt lånet. Så uvitende ville folket glede seg.  
 
En annen ting, hva med Abel? Han ble drept, og Gud reiste opp Set for å ta hans plass. 
Det var det Eva sa. "Herren har gitt meg en annen mann til å ta hans plass." 
 
Moses dør, og han skal komme tilbake igjen med en oppstandelsestjeneste. Hans 
oppstandelsestjeneste vil være større enn hans første. Alle miraklene fra den første, men 
det største vil være de hellige som blir gitt liv. Jeg snakker om jødene.  
 
Elias, det samme. Han kommer også tilbake, etter å ha gått opp i en gammeltestamentlig 
bortrykkelse. Han vil komme tilbake og tjene igjen i oppstandelsen. Det er hva Bibelen sier. 
Det er hva broder Branham sa. 
 
Hva med Josef? Josef fikk en større tjeneste etter at han havnet i fengsel. Tenk på det, en 
fyr går i fengsel og så blir han like stor som Josef var, en annen person for Farao. Det er 
ironisk. Gud reiste ham opp fra fengselet, og hans tjeneste ble enda større enn før.  
 
Samson drepte flere filistere etter at han ble blindet og sendt i fengsel enn han hadde gjort 
før.  
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Jesus døde og stod opp igjen, og hans oppstandelsestjeneste etter oppstandelsen var 
mer effektiv enn før han døde.  
William Branhams tjeneste i oppstandelsen vil være større enn hans tjeneste før 
oppstandelsen, fordi vi får kroppen vår forandret. Han forandret våre sjeler. Egentlig 
forandret han den ikke, fordi de var i Gud før verdens grunnvoll ble lagt.  
 
Men han ble brukt til å vekke våre sjeler, akkurat som Jesus. Når han sier: "På korset ropte 
han med høy røst, og mange av de hellige som sov, stod opp. Men så står det: "... men kom 
ut av graven etter sin oppstandelse." Så det er en vekkelse i denne timen, ved 
tilsynekomsten og ved gjenkomsten, det kommer til å bli en forandring av legemet. 
 
Lee Vayle vil komme tilbake og assistere profeten i henhold til det bror Branham fortalte 
bror Vayle. Så han vil også ha en oppstandelsestjeneste.  
 
Nå, broder Vayle fortalte meg personlig, han sa, før 63, før Seglene, broder Branham fra 56 
da han hadde visjonene om Det Tredje Trekket, og drømmen, han sa til broder Vayle, når 
jeg får teltet mitt, vil jeg gjerne at du skal undervise ministrene om morgenen, og så skal vi 
ha møtene om ettermiddagen. 
 
Etter 63 sa han til bror Vayle: "Jeg vil ikke at du skal gjøre det lenger. Han sa: "Du skal 
undervise i morgen tidlig når jeg får teltet mitt." Nå, det er en forskjell mellom disse to 
uttalelsene. Ok, så bror Vayle kommer til å ha en oppstandelsestjeneste også. 
 
Visste du faktisk at du kommer til å ha en oppstandelsestjeneste? Vet du at din tjeneste 
kanskje vakler nå? Samme det, men på den andre siden kommer dere til å bli konger og 
prester. Dere kommer til å ha en oppstandelsestjeneste, bror, søster, det er fantastisk. 
 
Bibelen sier: "Om enn en mann faller, vil Herren reise ham opp." Nebukadnesar ble 
ydmyket av Gud i syv år. Trump bare fire. Han mistet til og med forstanden, som Joe 
Biden. Så gjenopprettet Gud ham.  
 
Så for at president Trump skulle miste sin makt, ble han arrestert og stilt for retten som en 
forbryter. Han fikk tatt et forbryterbilde og deretter fingeravtrykk. De tok ham ut av makten 
med Vatikanets satellitter. Jeg trodde som mange at han var ferdig. Han var knust uten 
hånd. 
 
Han ble stilt for retten som en forbryter, han ble skutt, vi trodde det var over da, og de 
forsøkte å skyte ham igjen, og det så ut som om han var helt nede, men Gud sa: "Jeg vil 
gjenopprette, sier Herren."  
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Så hvis Gud ønsket å gjenopprette ham, så må det ha en hensikt, og jeg kan se at hans 
bånd til de evangelikale, som er brudens fiende, kan være den faktoren som fører til 
innstrammingen av kirken.  
Men jeg tror ikke vi vil se det. Jeg tror at Gud tar opp sin brud, og hun vil ikke smake 
forfølgelsen. Han vil aldri bringe forbannelsene og depresjonen som er en forbannelse for 
dem som ikke hører på Herren, hører på Guds røst, faktisk, og en verdensomspennende 
depresjon som ville ramme alle, inkludert bruden hvis hun fortsatt var her. 
 
Vi har allerede sett endetidens plager og bakteriekrigføring som broder Branham advarte 
oss om. Men vi har ikke vært vitne til endetidsdepresjonen som han sa skulle komme. Jeg 
forkynte om det i 2020, men Bibelen og broder Branham talte om det, så det vil skje.  
 
Kommer vi til å være her når det begynner? Jeg vet ikke. Kanskje. Kanskje, men det vil 
ikke påvirke oss, slik bakteriekrigen ikke påvirket oss heller. Men broder Branham advarte 
oss alltid om å være klare. Og det er nøkkelpunktet, å være klar. 
 
I Titusbrevet advarte Paulus oss om å være rede til gode gjerninger, som er det Gud 
gjør. Peter advarte oss om å være rede til å "begrunne det håp som er i dere".  
 
Og til korinterne sa Paulus at han ville at folket skulle være rede til ikke å begjære. Med 
andre ord, jeg vil at dere skal være klare til å pakke ut. Det betyr å pakke ut slik broder Don 
gjorde før han reiste hjem. Og selvfølgelig, snakk med hans kone, og hun vil fortelle deg 
det. I omtrent to år før han døde, begynte han å pakke ut.  
 
Og igjen sendte Paulus menn for å hjelpe folket med å gjøre seg klare. 
 
Og broder Branham advarte oss mange steder om å være klare. Faktisk sa han i sin 
preken Sudden secret going away of church 58-1012 S:36 "Jeg vil fortelle dere en liten 
historie som jeg hørte for noen år siden, i avslutningen.  
 
Den plutselige, raske bortrykkelsen av menigheten... Du sier: "Visse ting vil skje, og så 
skal jeg gjøre meg klar." Gjør deg klar nå. Jeg har nettopp fortalt dere om Pearl Harbor og 
om mange steder hvor de nektet å høre advarselen.  
 
De nektet å lytte til den. Da var det ikke annet igjen enn guddommelig dom over folket. 
Nå vil alle som ikke vil gå inn i Kristus, komme under Guds vrede og guddommelige 
dom. Vær så snill å ikke la det skje med deg.  
 
Uansett hva Branham Tabernaklet noen gang viser seg å være, så la det ikke være deg. 
Vær en Kristi tjener. Uansett hva kirkeverdenen gjør, så vær en Kristi tjener.  
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Det er ikke opp til Branham Tabernaklet, og det er heller ikke opp til noen andre kirker; det 
er opp til deg som enkeltperson å være rede ved Herrens komme. Du må være rede. 
Jeg må være rede.  
 
Jeg feier mine egne trappetrinn, det er opp til deg å feie dine. La mine være, så lar jeg dine 
være. Du må gjøre klærne dine klare.  
 
For bruden gjorde klærne sine klare.  
 
Så hva betyr det å være klar, har du tenkt på det? 
 
Ordet Ready er definert som: 
 
1. Fullstendig klargjort eller i stand til umiddelbar handling eller bruk:  
 
Du skjønner, hvis du prøver å dra med alle pengene dine stablet rundt deg og alle 
eiendelene dine og alle kjøretøyene dine og alt annet. Du kan ikke ta det med deg. Du kan 
faktisk ikke bevege deg, med all den byrden. Vel, Gud sier, Jeg kommer til å ta deg som en 
tyv om natten.  
 
"Vent litt, Jesus. Jeg må pakke det og det til reisen min, og jeg må gjøre ditt og datt". Han 
sier farvel. Han sa: "Vær også rede, for dere vet ikke når Herren kommer." 
 
2. Utstyrt, ferdigstilt, justert eller tilrettelagt, som for en anledning eller et formål: 
 
Og jeg liker den første igjen, Fullstendig forberedt eller i stand til å handle 
umiddelbart. Umiddelbar.  
 
Det var det apostelen Paulus sa at den femfoldige tjenesten var til for. Å hjelpe deg til å 
bli utrustet og fullendt i din rette tilstand.  
 
Efeserne 4:11 Og han gav noen til apostler, og noen til profeter, og noen til evangelister, og 
noen til pastorer og lærere. 
 
For hvilken hensikt ga Gud menigheten en femfoldig tjeneste? 
 
Han sier 12 Til de helliges fullkommengjørelse, (Den fulle utrustning og fullføring og 
avslutning) til tjenestens gjerning, til oppbyggelse av Kristi legeme:  
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13 inntil vi alle når fram til enheten i troen og i kunnskapen om Guds Sønn, til et 
fullkomment menneske, til målet for Kristi fylde:  
 
14 At vi fra nå av ikke lenger skal være barn,  
 
Vi lever med andre ord ikke i mørket lenger. Vi vet hva som kommer, og vi vet hvordan vi 
kan forberede oss.  
 
For at vi ikke lenger skal være barn som blir kastet frem og tilbake og ført omkring av alle 
lærdomsvinder, av menneskers list og listige knep, hvor de ligger på lur for å forføre. 
 
15 Men ved å tale sannheten i kjærlighet, kan dere vokse opp til ham i alle ting, han som er 
hodet, Kristus: 
 
3. Villig: Og jeg tror det er så riktig at Gud kommer inn i deg for å gjøre deg villig til å gjøre. 
Så han lærte oss også at Gud må arbeide inn i oss en vilje.  
 
Filipperne 2:13 For det er Gud som virker i dere både å ville og å gjøre etter sin gode vilje.  
 
4. rask eller rask i handling, utførelse, manifestasjon osv: 
 
5. i en slik tilstand at det er nært forestående; sannsynlig når som helst: 
 

Husk nå at troen på hele Hans Ord gir velsignelser, og det å ikke ta imot hele Ordet fører til 
forbannelser og vantro.  
 

Så, broder Branham sier fra Satans Eden 53 Nå, ved vantro og ved ikke å ta imot hele 
Guds Ord, har brakt en sæd av vantro, vanhellig, syndig, hat og evig død er i denne syndige 
intellektuelle menighetstid.  
 
"Skjønner du det? I disse dager, når hele verden er religiøs. Visste du det? Hele verden 
er religiøs.  
 
Det er faktisk temaet for denne prekenen i dag. De er alle religiøse. Gud har gitt alle 
mennesker en tørst. Noen velger å forvrenge den ved å drikke, andre ved sex eller hva som 
helst, men Gud gir deg en tørst. 
 
Hele verden er religiøs. Og i denne religiøse tidsalderen, med store kirker på hvert hjørne, 
alt... Det hele ender opp med at Satan blir tilbedt.  
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Nå har jeg allerede vist deg at ordet tilbedelse egentlig betyr "verdi" eller verdi og suffikset 
"skip". Med andre ord, de vurderer Satans ting høyere enn Guds ting. Det er det de tilber. 
 
Når alt kommer til alt, hvis du har Guds Doxa, har du Hans vurdering, Hans verdier og 
selvfølgelig Guds meninger. Det er hva Hans Doxa inneholder. Men hvis hele verden er 
verdt å skipsføre Satan, og husk, to menn i et skip er hva skip betyr. Det er hva fellesskap 
er. Da er det hva fellesskap er, da holder de seg til hans meninger og verdier. 
 
Bror Branham fortsetter. "Her står det rett her i Bibelen. Det er helt riktig. Og i dette 
intellektuelle, teologiske seminaret som har brakt ut en intellektuell person som har blitt 
opplært i hvordan man skal snakke, hva man skal gjøre, hvordan man skal skape sine 
følelser, og alt som psykologi,"  
 
Hvis ikke det forteller historien om våre moderne pinsemenigheter, så vet jeg ikke hva som 
gjør det. De har alle sine seminarer og skoler for opplæring. 
 
 "tre og fire år for å vite hvordan man håndterer en manns sinn... Se, det er...  
 
Guds Ånd er ikke noe som læres inn i deg. Det er noe som er forutbestemt inn i deg 
av den allmektige Guds hånd.  
 
Dine erfaringer kan ikke læres eller læres inn i deg; det er forutbestemt av Guds hånd og 
Guds forutviten inn i deg. Det er riktig.  
 
Jeg tror jeg leste et sitat her i forrige uke eller uken før. Bror Branham sier faktisk: "Jeg ble 
ordinert til å gjøre det jeg gjør. Han sa: "Jeg kan ikke forandre det." Jeg synes det er 
fantastisk. Du er ordinert til å være her denne morgenen. Du kan ikke forandre det. Ikke 
sant? "Det stemmer." 
 
Ok, så i stedet for å gjøre et raskt dykk inn i utvelgelse og predestinasjon, som vi allerede 
gjorde for noen måneder siden, la oss i stedet se nærmere på denne uttalelsen han 
kommer med om at "hele verden er religiøs". 
 
For å kunne gjøre dette, må vi undersøke noen av egenskapene ved det å ha tvillinger, ikke 
bare i verden, men også i dette Budskapet. 
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Bror Branham sa: "Hver vekkelse produserer tvillinger." Så vi har dem til og med blant 
oss i dette budskapet, eller så tror vi ikke på det han nettopp fortalte oss. 
 
Power Of Transformation 65-1031M 135 Det finnes alltid tvillinger. Og det er grunnen til... 
Glem ikke dette, lille flokk. Menigheten i de siste dager kommer til å være tvillinger, så nær 
at det vil bedra de utvalgte:  
 
Matteus 24:24. Ser dere? Kirken går... Det er en pinsebevegelse. Det er så likt det 
virkelige, at det ville forføre de utvalgte om det var mulig. Og litt senere, hvis jeg får sjansen, 
vil jeg forklare hva, hvordan det valget kommer. Se, det kommer til å bedra dem, fordi det er 
nesten som det samme.  
 
Se, bare to fedre, det er alt; samme mor, samme kirke, samme bevegelse, samme ting. 
Sengeplassen er den samme, hvor Ordet faller; men en av dem, som her, er pervertert. 
Forstår du det?  
 
Si "amen" hvis dere så det. [Se, en av dem er en perversjon, fordi det er feil far.  
 
Som jeg en dag vil bevise, hvis Gud lar meg, at denominasjon er dyrets merke. Se, det er 
en feil far. Han leder folk til en organisasjon i stedet for å lede dem til Ordet. Forstår dere? 
Det er feil far. Det er et Kain-trekk. 
 
Ok, så vi kan begynne med det broder Branham nettopp fortalte oss. Han sa: "Hver 
vekkelse produserer tvillinger." Og vi vet at hele verden er religiøs. Det hele begynte med 
Satan og Guds Sønn.  
 
Begge tjente Gud som forvaltere i tilbedelsen av Gud. Og alle engler, demoner og 
mennesker ble skapt for å tilbe, og de er alle religiøse, enten de kaller seg agnostikere, 
ateister eller katolikker.  
 
Vi ble skapt for å tilbe Gud, og vi kan se dette helt fra begynnelsen, med Lucifer og Kristus 
som ledet an i tilbedelsen av Gud før verdens grunnvoll ble lagt.  
 
Hva tror du Moses gjorde da han bygde arken som skulle romme De ti bud? Han hadde en 
kjerub i begge ender. Broder Branham sa at Lucifer og Guds Sønn ledet an i tilbedelsen. Så 
Moses så dette fra begynnelsen, og han satte Lucifer og Jesus som forvaltere over Ordet. 
Den ene forvrengte Ordet. Den ene ble Ordet. 
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Læren om tvillingene er ikke godt mottatt i den kristne verden, fordi den ikke taler godt om 
de massene av mennesker som lever i verden i dag.  
 
Paulus sier jo i Galaterbrevet: "Den øde har mange flere barn enn den som har en 
mann". (Det betyr? De uektefødte er flere enn de ektefødte).  
 
Og slik har det vært gjennom hele kirkens historie. De religiøse, men ufrelste, har alltid 
kontrollert kirken. Det er bare å se på hver eneste vekkelse som har oppstått i kirkens 
historie for å forstå at dette er sant.  
 
Hvorfor skulle vi da tro at noe annet ville springe ut av den vekkelsen vi har sett i denne 
siste timen? Som bror Vayle sa til meg for mange år siden, sa han: "De troende har overtatt 
dette budskapet." 
 
Hva Skal Vi Gjøre Med Jesus 64-0126 96 Og i dag har Pinsebevegelsen organisert seg og 
satt seg rett ned slik som de gjorde; det er nøyaktig det samme. Og Ordet beveger seg 
videre, og Det beveger seg rett bort fra dem. Det er helt riktig, fordi vi blir så stive og 
stivnede. Vi lar våre menigheter komme i en hvilken som helst tilstand, og går rett videre.  
 
Så lenge vi har medlemmer, er det alt som trengs, for vi har flere enn vi noen gang har 
hatt." Vi blåser om det. La meg fortelle dere noe som er et gammelt ordtak: "Djevelen teller 
sin skare, men Gud veier sin." Det er sant også i dag. Gud veier deg etter sitt ord, for 
å se om du er mangelfull eller ikke.  
 
Jeg bryr meg ikke om folkemengder, hvor mange, hvor upopulært det er. Det er Guds ord 
som blir manifestert for denne timen. Akkurat riktig. Jeg bryr meg ikke om folkemengder, 
og hvem som kommer og hvem som ikke kommer. Det er Guds Ord som står på spill, 
som det var der i Pilatus' domssal. Vei det, og se hva vi har funnet, og hvor vi har funnet 
mangler.  
 
Ja, sir. Vi tror at Jesus Kristus er den samme i går, i dag og i all evighet. 
 
Læren om tvillinger kommer faktisk frem fra en sann og fullstendig forståelse av utvelgelse 
og forutbestemmelse. Du kan ikke fullt ut forstå eller sette pris på læren om 
forutbestemmelse og utvelgelse før du forstår at det er to deler i ligningen. Det finnes et 
sant vintre og et falskt vintre.  

http://messagedoctrine.net/Alpha%20-%20Omega%20Message%20Doctrine/Message-Doctrine/End-Time%20word%20studies/Twins_files/What%20shall%20we%20do%2096.wav
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Det finnes en utvelgelse til herlighet og en utvelgelse til fordømmelse. Derfor vil vi se at 
begge sider av utvelgelsen er religiøse når vi presenterer dette studiet.  
 
Læren om de to vinrankene er først og fremst fremsatt av Jesus Kristus selv. Apostlene 
Paulus, Peter, Johannes og Judas taler også om denne læren om utvelgelsen.  
 
Sist, men ikke minst, gjenopprettet Guds endetidsprofet William Branham denne 
læresetningen i denne timen. Vi vet at Gud skrev sin første bok i himmelen. Derfor er det 
tredje tegnet i Zodiaken Tvillinger. På fransk er det Jumeaux. 
 
Det representerer to barn. Vi kjenner dette stjernebildet på engelsk som Gemini.  
 
Pollux er den klareste av de to stjernene, Castor er den nest klareste. Vi vet også at 
antikkens mytologi var en forvrengning av den sanne læren som Gud etablerte for å 
åpenbare seg selv.  
 
I mytologien ser vi derfor disse tvillingene kjent som Herkules (den jordfødte gudesønnen) 
og Merkur (lysbæreren eller lysets budbringer). Det er derfor verden higer etter Satan i 
denne tiden. Fordi han er en lysets budbringer, tror de. 
 
Høre Motta og handle 60-0607 D-16 Så vi finner ut at i hver eneste vekkelse som noen 
gang er blitt født i verden, blir det tvillinger. Det er helt riktig. Hver vekkelse har 
tvillinger.  
 
Så hvis hver vekkelse produserer tvillinger, så vil denne siste vekkelsen, dette siste 
Budskapet produsere akkurat som alle andre vekkelser. Og inntil du kan gripe tak i det, vil 
du hele tiden ha problemer. Og du vil ikke være i stand til å skjelne hva som foregår.  
 
Broder Branham fortsatte: "De har en gjeng der inne som er kjødelige troende og en gjeng 
med åndelige troende. Hver vekkelse produserer det: en Esau og en Jakob.  
 
Legg merke til at han sa at hver vekkelse vil produsere en Esau og en Jakob. Det gir meg 
håp, for Jakob var ikke den beste av de to brødrene. Han var langt dårligere enn sin bror 
Esau. Så det gir meg håp. 
Så, broder Branham fortsetter ... "Og etter hvert som de går videre, er det første du vet at 
den kjødelige begynner å tenke: "Vel, disse karene er i ferd med å komme ut på dypt vann. 
Det er best jeg skiller meg fra dem." De går tilbake til den intellektuelle delen."  

https://messagedoctrine.net/Alpha%20-%20Omega%20Message%20Doctrine/Message-Doctrine/End-Time%20word%20studies/Twins-Definitions_files/twins1.wav
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Akkurat som i politikken i dag. Hvis du ser noe skje og snakker om det, er du bare en 
konspirasjonsteoretiker, helt til om seks måneder. Da har konspirasjonen din blitt et faktum. 
 
"De vil ha en pastor som snakker til dem om behagelige ting. De vil ikke ha den Åndsfylte 
pastoren som adlyder Den Hellige Ånd fra talerstolen og forkynner Ordet slik det er." "Som 
Johannes sa: "Legg øksen på roten av treet og la sponene falle hvor de vil." De fleste 
menigheter i dag vil stemme det ned fra prekestolen. Det er helt riktig. Det vil komme et 
skille, det gjør det alltid." "Det gjorde det i metodistenes tidsalder; det gjorde det i 
baptistenes tidsalder; det gjorde det i pinsevennenes tidsalder; det vil gjøre det i alle 
tidsaldre." 
 
Nå ser vi ikke bare et bibelsk eksempel på tvillinger med Jakob og Esau i Bibelen, men vi 
har også Kain og Abel. Begge var religiøse, begge tilba Gud, og begge ofret til Gud. 
 

4 Mosebok 3:3 Og etter hvert skjedde det at Kain brakte et offer til Herren av jordens frukt. 
Det var en religiøs handling.  
 
Legg merke til at offeret fra jorden er et bibelsk førstefruktoffer. Og det ville han ikke ha gjort 
hvis han ikke hadde vært et religiøst vesen. Det er det samme første fruktofferet som Gud 
talte om i 5. Mosebok 26:2 
 
"Du skal ta av det første av all jordens frukt som du bringer fra ditt land som Herren din Gud 
gir deg, og legge det i en kurv, slik som Kain gjorde, og dra til det sted som Herren din Gud 
vil velge for å legge sitt navn der."  
 
Det er interessant, for Kain gikk ikke til et sted hvor Herren valgte å plassere sitt navn, men 
det gjorde Abel. Abel sa, hei, vent litt. Det er mer enn bare frukten, det er blodofferet. Ja, ja. 
 
Og så igjen i 3. Mosebok 23:39 
 
"Og på den femtende dag i den sjuende måned, når dere har høstet inn landets frukt, skal 
dere holde fest for Herren i syv dager; den første dag skal være sabbat, og den åttende dag 
skal være sabbat."  
Tilbake til 1. Mosebok 4:4 Og Abel tok også med seg av de første dyrene av sin hjord og av 
fettet av dem. Og Herren hadde respekt for Abel og hans offer: 5 Men for Kain og hans offer 
hadde han ikke respekt. Og Kain ble meget vred, og hans ansikt falt. 
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Nå vil du legge merke til at Abel også var religiøs og ofret sitt offer til Gud, men forskjellen 
var at Herren tok imot hans religiøse optikk, men ikke Kains.  
 
Nå kan du kanskje spørre hvorfor? Hvorfor så Gud offeret som var manifestasjonen av 
mannens åpenbaring, og spør hvorfor Gud tok imot den ene mannens åpenbaring, men 
ikke den andre mannens. Og vi får svaret på det spørsmålet i de to neste versene. 
 

6 Og Herren sa til Kain: Hvorfor er du vred, og hvorfor er ditt ansikt falt? 7 Hvis du gjør vel, 
vil du da ikke bli godtatt? Og hvis du ikke gjør vel, ligger synden for døren. 
 
Både Kain og Abel ofret til Gud. Et offer er det du gir tilbake til Gud. Men før du kan gi det 
tilbake til Gud, må du først ha mottatt det fra Gud.  
 
Og så finner vi at Skriften forteller oss at Kains offer var et utmerket offer, fordi det er Femte 
Mosebok 26, og likevel var det også et ugudelig offer fordi det var utenfor tiden.  
 
1 Joh 3:10 I dette er Guds barn åpenbare, og djevelens barn: Den som ikke gjør 
rettferdighet, er ikke av Gud, og den som ikke elsker sin bror. 
 
Så vi må spørre hva rettferdighet er, og vi finner at Bibelen sier i Ordspråkene 12:5 Den 
rettferdiges tanker er rette, men den ugudeliges råd er bedrag.  
 
Så rettferdighet er å tenke rett eller riktig. Det var altså noe ved måten Kain tenkte på som 
ikke var rett. For Bibelen lærer: "Det finnes en vei som synes rett for et menneske, men 
veien dit er dødens vei." Ordspråkene 14:12 og Ordspråkene 16:25  
 
Og Bibelen forteller oss 12 Ikke som Kain, som var av den onde og drepte sin bror. Og 
hvorfor drepte han ham? (Nå ville vi alle tenke, vel, drapet var en ond ting. Men han sier:) 
Fordi hans egne gjerninger var onde, og hans brors rettferdige.  
 
Hvorfor drepte han ham? Med andre ord, hans åpenbaring var feil, hans tenkning var feil, 
hans offer var feil, og derfor drepte han sin bror. 
 
Så selv om Kain var religiøs og ofret et bibelsk offer til Gud, og jeg er sikker på at Kain 
bygde sitt alter, bygde Abel sitt alter, og Gud godtok hans ved å fortære det med ild. 
 
Gud hadde ikke noe med Kains offer å gjøre. Og Bibelen sier: "Hvorfor drepte han ham? 
Fordi hans egne gjerninger var onde." 
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Så det å drepe ham var ikke ondt, men hans gjerninger var onde. Så jeg ser for meg at Kain 
og Abel snakket med hverandre, og Kain sa: "Hvorfor tok Han imot ditt og ikke mitt? 
 
Han sa: "Fordi det må være blodet. "Uten blodsutgytelse er det ingen syndsforlatelse." 
Og Kain sa: "Men min er like bibelsk som din. Han sa: "Men det er ikke i tide.  
 
Så selv om Kain var religiøs og ofret et bibelsk offer til Gud, ble det likevel ansett som 
ugudelig, mens Abels offer ble ansett som rettferdig, noe som vi allerede har vist deg at 
betyr at hans offer var riktig. 
 
Legg merke til at "Abel ofret et bedre offer enn Kain". Så Kains offer var utmerket. Og 
hvorfor var det utmerket? Fordi Abels offer var basert på Guds Ord. Vi har allerede vist deg 
at det var bibelsk. Men vi finner også at Kains offer ble ansett som ondt. 
 
Så legg merke til i 1. Johannes 3:12 at vi blir fortalt at "Kain drepte sin bror fordi hans 
gjerninger var onde." Selv om det var en ond gjerning å drepe sin bror, så var det ikke de 
onde gjerningene. Det står at han gjorde dette nettopp fordi hans gjerninger var ugudelige, 
hans offer ble av Gud ansett som ugudelig, fordi det var før utgytelsen av blodet. Det var 
utenfor tiden. 
 
Legg merke til at det var så uaktuelt at Kain kalte sin første sønn Enok. Hvorfor gjorde han 
det? Fordi Enok var en type på bortrykkelsen. Han var helt forvirret i sitt sinn, og tenkte at 
alt kommer til å skje i dag. Profeten sa: "Menneskene ser alltid fremover og ser alltid 
bakover og klarer ikke å gjenkjenne hva Gud faktisk gjør." 
 
De onde gjerningene var det som fikk ham til å drepe sin bror i første omgang. Og de onde 
gjerningene var hans eget offer til Gud, som ble forkastet av Gud, mens Abels offer ble 
mottatt av Gud.  
 
Det så vi i 1. Mosebok 4:2-8. Legg merke til at etter at han hadde snakket med Abel, drepte 
han ham. Så de måtte snakke om noe som fikk ham til å drepe sin bror. Og det var en 
åpenbaringsforskjell.  
Og hvorfor snakket han med Abel? Fordi Gud hadde godtatt Abels offer og ikke hans eget.  
 
Og Gud hadde sagt til ham at "hvis han gjorde det godt, ville han bli godtatt, men han 
gjorde det ikke godt, og derfor ble han ikke godtatt. Septuaginta oversetter dette her 
som: "Hvis du gjør vel, vil du da ikke bli godtatt? Du har gitt et rett offer, men du har 
ikke delt det rett."  
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Ok, så nå kan vi se hva som skiller de rettferdige fra de ugudelige, og det er å ha den rette 
åpenbaringen, som er Guds åpenbaring.  
 
Hva skiller deg fra baptisten, hva skiller deg fra pinsevennen, fra den evangelikale, fra 
fundamentalisten, fra katolikken, fra alle? De har alle skrifter som støtter deres trossamfunn. 
De begynte alle med et skriftsted. Men du har en korrekt forståelse av skriften, og du har 
delt deg med rette slik Abel gjorde. 
 
Efesermenigheten 60-1205 90 Nå finner vi ut at de ønsket å starte og komme inn i en form 
for gudsfrykt. Nå kunne jeg stoppe her og si noe: Tro at jeg vil gjøre det, har du lagt merke 
til at hver vekkelse...  
 
Nå, pastorbrødre, sjekk dette. Hver vekkelse produserer tvillinger, akkurat som Jakob og 
Rebekka produserte tvillinger: Esau og Jakob. Jeg mener Isak og Rebekka, i stedet for 
Jakob. Isak og Rebekka produserte tvillinger. Deres far var hellig; moren var hellig; men de 
fikk to gutter: Esau og Jakob. Begge var religiøse.  
 
Men når det gjaldt gjerninger og gjerninger, var Esau, som en god legalist, sannsynligvis en 
bedre gutt hele veien rundt, enn Jakob var. Visste du det? 
 
Ok, så nå ser vi at broder Branham lister opp et annet sett med tvillinger som vi kan se i 
Bibelen. Esau og Jakob. Og legg merke til at begge guttene var religiøse, men den ene 
hatet Gud, og den andre elsket Gud. Og det hele er basert på hva de gjør med 
åpenbaringen av Gud. 
 
Jakob elsket Guds åpenbaring av velsignelsen over den førstefødte. Så mye at de kjempet 
med hverandre i mors liv, og ved ren og skjær styrke (Legg merke til at kirken er mektigere 
enn bruden. Når det gjelder antall,) vant Esau. 
 
Men Bibelen sier: "Ikke ved makt eller kraft, men ved Min Ånd, sier Herren." Sakarja 4:6 
Og vi ser også i Joh 1,13 som ikke er født av blod, heller ikke av kjødets vilje, heller 
ikke av menneskets vilje, men av Gud.  
 
Så du kan se at det ikke er noe du kan gjøre for å fortjene noe hos Gud, men bare reflektere 
tilbake til Gud det Han har gitt deg gjennom åpenbaring. Så uansett hvor mye styrke du har 
eller hvor mye besluttsomhet du har, betyr det ingenting hos Gud. 
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Efesermenighetens tidsalder 60-1205 113 Som jeg sa innledningsvis, før vi begynner på 
dette igjen, produserer hver vekkelse et tvillingpar. Den ene er et åndelig menneske; den 
andre er et naturlig menneske på jorden,  
 
"Jeg ble med i kirken, jeg er like god som alle andre." Og det er hva denne vekkelsen, 
det er hva denne vekkelsen, kan jeg si det igjen? Det er det denne vekkelsen... Hva er 
denne vekkelsen? Det er et budskap. Det er det denne vekkelsen produserte. Det er det 
alle vekkelser har produsert. Det er hva Luther produserte; det er hva Irenaeus produserte; 
det er hva Sankt Martin produserte; det er hva Columba produserte; det er hva Wesley 
produserte; og det er hva pinsen produserte. Helt nøyaktig. Du ser hvordan de har gått til 
frø, 
 
Så vi ser at hver eneste vekkelse, Luthers, Wesleys, pinsens. De har alle frembragt det 
samme, den samme type troende, en kjødelig, som ved egne anstrengelser kan overstråle 
sine brødre, og andre som er helt avhengige av Gud for å få åpenbaringen riktig slik Gud ga 
den til dem. 
 
Broder Branham sa i, Mark Of The Beast 61-0217 E-31 Nå, derfor gjør den store 
menigheten seg klar. (Se, der går du igjen.) Vi finner ut at Esau og Jakob, før noen av barna 
ble født, sa Gud at Han elsket den ene og hatet den andre.  
 
Og husk, de var tvillinger: samme mor, samme far. Skjønner du? Tvillinger. Alle vekkelser 
produserer tvillinger. Det gjør det absolutt. Det fødes tvillinger i det naturlige mennesket 
og det åndelige mennesket. Det var tilbake i Edens hage, Kain og Abel, det samme. Det 
begynte derfra, og fortsetter bare nedover. 
  
Det er derfor disse prestene overalt i budskapet hater meg så mye, fordi jeg sier at det er 
tvillinger i dette budskapet, og de ser ikke forskjellen.  
 
Det var tilbake i Edens hage, Kain og Abel, det samme. Det begynte derfra, og fortsetter 
nedover.  
 
Nå finnes det også prester som er glad i meg, og som holder ut med meg.  
 
Og se på menigheten, Jesus, pastoren, Judas, kassereren, brødre, fra samme stamme, 
og så videre, rett i samme gruppe, samme menighet. Den ene pastoren og den andre 
kassereren. Den ene en djevel og den andre Gud. Det er slik det er.  
 

https://messagedoctrine.net/Alpha%20-%20Omega%20Message%20Doctrine/Message-Doctrine/End-Time%20word%20studies/Twins-Definitions_files/twinsd3.wav
https://messagedoctrine.net/Alpha%20-%20Omega%20Message%20Doctrine/Message-Doctrine/End-Time%20word%20studies/Twins-Definitions_files/mark.wav
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Jesus sa: "I de siste dager vil de to åndene være så nær hverandre at de vil forføre de 
utvalgte selv, om det var mulig." Amen. Hvis det var mulig, men det er det ikke. Og det... 
De vil aldri gjøre det. Greit." Og vi vet at han refererer til Matteus 24:24 
 
Her ser vi et annet tvillingpar, Jesus og Judas. Og hva med Simon, kalt Peter, og Simon 
trollmannen? Nok et par tvillinger. 
 
Og la oss innse det, det var slik det var helt i begynnelsen. Både Guds Sønn og Lucifer 
ledet an i tilbedelsen av Gud den gang. Den ene hadde rett, og den andre gikk feil. Hvorfor? 
Fordi "det finnes en vei som synes rett, men enden på den er dødens vei." 
 
Visdom versus tro 62-0401 S:200 Disse to kildene har kjempet siden Eden: Guds tro mot 
Satans visdom. Gud har i alle tider bevist at de ikke kan blandes, de må skilles for å vokse.  
 
La meg nå raskt gå over bare et ord eller to om hver av dem, bare ta noen få ting som jeg 
har skrevet her. Esau og Jakob var en perfekt type: begge var religiøse, begge var 
tvillinger.  
 
Esau var den kirkelige typen. Han var en smart mann. Han hadde en god moral og slike 
ting, men han hadde ikke bruk for førstefødselsretten. Jakob brydde seg ikke om hva han 
måtte gjøre, bare han fikk førstefødselsretten.  
 
Og så lenge de var sammen, kunne de ikke produsere. Stemmer det? Den ene var mot den 
andre. Har du fått det med deg? Amen! Amen!  
 
"Gå ut av deres midte, vær adskilt, sier Gud, og rør ikke ved deres urene ting, så vil 
jeg ta imot eder." Ser dere? Jakob måtte skille seg fra sin konfesjonelle bror før Gud 
noensinne ville velsigne ham. Gud sa det samme til Abraham.  
 
Israel og Moab. Israels fire hundre profeter sto foran Mika, og Mika skilte seg ut fra dem og 
fikk Herrens ord, og kom tilbake med det. Moses og Korah, samme sak, ville ikke blande 
seg, de måtte skille lag. Er det sant?  
 
Så broder Branham sier ikke bare at tvillingene er representert som individer som Moses og 
Bileam, Moses og Korah, men nå sier han at det finnes to typer troende, som er to typer 
menigheter, og disse individene ender opp med å stå mot de andre, selv om de kanskje har 
mange flere av dem.  
 
Du har Moses som står opp mot Bileam og hans folk, Mikaja som står for den rette 
åpenbaringen mot 400 profeter, osv. 
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Og apostelen Paulus advarte oss i Galaterbrevet 4:27 ... "for den øde har mange flere 
barn enn den som har en mann."  
 
Romerne 9:8 Det vil si: De som er kjødets barn, de er ikke Guds barn; men løftets barn blir 
regnet for ætt. 
 
Kirken velger lov for nåde 61-0316 S:55 Husk, Han sa: "Nå, når dere reiser, går dere opp 
der langs grenselinjene. Nå," sa Han, "ikke rør Esau." Esaus fjell Seir. Han sa: "Ikke rør 
ham." Han sa: "Jeg gir ham det.  
 
Hvis du går forbi, hvis du spiser noe, så betal ham for det. Hvis du drikker vann, så betal for 
det. Ikke rør den som er på grensen til å være troende, for jeg vil ikke velsigne deg i det." 
Ser dere? "Ikke slå ham lenger; bare gå stille forbi." 
 
Jøss, for en korreksjon av holdningene våre. Ikke rør dem, bare la dem være. Og du vet at 
det er riktig, for etter to formaninger er det bare å la dem gå. Ikke hiss deg opp, ikke mas 
med dem, de er bare ikke ordinert til å se det. Det er det hele. 
 
Så sier han: "Hvis metodistene og baptistene bor der oppe på grensen... Hver eneste 
vekkelse som noen gang har kommet, har produsert tvillinger. Jeg bryr meg ikke om 
hvor den var, den produserer tvillinger. En av dem... Det er akkurat som Esau og Jakob.  
 
De var begge representert i Isaks sønner. Esau var en mann av verden. Han var en religiøs 
mann, brydde seg om ting, og gjorde ting for sin far, og var en hyggelig mann. Men Jakob 
hadde dømmekraft.  
 
Han visste at førstefødselsretten betydde alt, det spilte ingen rolle hvordan han måtte få 
den, bare han fikk den. Slik er det åndelige mennesket i dag.  
Vi ville se Jesus 61-0208 S:17 Å, folk er veldig religiøse, det har de alltid vært. Som jeg 
forkynte forleden kveld der borte, en vekkelse produserer alltid tvillinger, som Esau og 
Jakob: en mann av verden, og mannen som ønsker førstefødselsretten. Ser dere? Det er 
alltid...  
 
Enhver vekkelse produserer det. Denne siste vekkelsen har gjort det samme. Det er 
sant. Så la oss komme på Jakob-siden, den som kommer til å arve, den som kommer inn i 
det lovede land.  
 
Og vi kan ikke nøye oss med å gå i kirken og sette navnet vårt i boken. Hvis vi gjør det, er 
det noe galt. La oss klatre høyere og høyere, helt til vi når det forjettede land.  
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Den blinde Bartimeus 61-0124 S:49 Hver vekkelse produserer tvillinger. Isaks to 
sønner er godt representert. Hver gang det er en vekkelse, blir det født en Esau og en 
Jakob.  
 
Den ene religiøse mannen i verden blir stiv og tar litt seminarerfaring; og den andre vil ha 
den førstefødselsretten uansett hvordan han må få den. Om han må være en holy-roller, 
eller noe annet, han vil ha førstefødselsretten, jeg bryr meg ikke. 
 
Det er det som er i veien med folket i dag. De er redde for førstefødselsretten. Å, som de 
hater det. Men det produserer tvillinger. Verdens menn, som er veldig religiøse, gjør gode 
almisser og andre ting, men bryr seg ikke om førstefødselsretten...  
 
Disse to store fraksjonene har kjempet siden verdens begynnelse. Og de er i ferd med å 
komme til et høydepunkt akkurat nå, hvor noe som Jesus sa, "de ville være så nær 
hverandre at de ville forføre de aller mest utvalgte om det var mulig." Det er sant.  
 
Nå vil jeg bare si at på Trump-siden er folk veldig religiøse. På noen av seiersfestene sang 
de "How Great Thou Art". How Great Thou Art. Så de er veldig religiøse. 
 
Kvinnene gikk til og med i kjoler, noe som er ganske interessant. Men de har tatoveringer, 
og de lever alle som verden, rike, rike på goder, har ikke behov for noe. Religiøse. Og det vil 
føre til at menighetene forener seg og forfølgelsen mot Ordet, mot resten. 
 
Så, broder Branham fortsetter. Det er sant. Du ser hvilken bedragersk tid vi lever i. Hold deg 
til Ordet, bror. Ikke forlat det Ordet. Du har rett. Ordet vil tale for seg selv.  
 
Efesermenigheten alder 60-1205 P:48 Nå finner vi ut at de ønsket å starte og komme inn i 
en form for gudsfrykt. Nå, jeg kunne stoppe her og si noe: Tro at jeg vil, la dere merke til at 
hver vekkelse... Nå, pastorbrødre, sjekk dette.  
 
Hver vekkelse produserer tvillinger, akkurat som Isak og Rebekka produserte tvillinger: 
Esau og Jakob. Isak og Rebekka fikk tvillinger. Faren var hellig, moren var hellig, men de 
fikk to gutter: Esau og Jakob. 
 
Begge to var religiøse. Men Esau, når det kom til gjerninger og gjerninger, som en god 
legalist, var han sannsynligvis en bedre gutt hele veien rundt enn Jakob var. Visste du det?  
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Jakob var bare en liten gutt som hang rundt mammaen sin hele tiden. Men Esau kom seg ut 
og arbeidet, gikk ut og hentet vilt og ga det til sin gamle blinde far som var profet; han 
prøvde å ta vare på ham.  
 
Men Jakob hadde bare én ting i tankene; han ville ha førstefødselsretten. Han brydde 
seg ikke om hvor lenge han måtte bli værende eller hva han måtte gjøre; det viktigste i livet 
hans var førstefødselsretten. Og Esau foraktet den.  
 
Og hva er vår fødselsrett i dag? Det er Den Hellige Ånd som lever ditt liv for deg. Og beviset 
på at Han gjør det, er at ditt offer er basert på den rette tankegangen i Guds åpenbarte Ord 
for denne timen, slik som Abel. 
 
Guds ufeilbarlige realiteter 60-0626 S:92 Da Jakob og Esau ble født, var de begge født 
av en hellig far og en hellig mor, men de var tvillinger: den ene, en kjødelig mann, religiøs, 
gikk i kirken og var en god mann, veldig god. Jakob var en liten sjenert, men han var opptatt 
av én ting.  
 
Førstefødselsretten betydde alt for ham, uansett hvordan han måtte skaffe seg den. For 
Bibelen sa at han var utvalgt før verdens grunnvoll ble lagt til å se til det.  
 
Det som virkelig plager meg, er at folk sier at broder Vayle var så barsk. Broder Vayle var en 
slem mann. Broder Vayle var sint, og alt dette. 
 
Jeg husker til og med første gang jeg besøkte ham. Vi satt og snakket, og jeg spurte ham 
om en viss minister. Han sa noen ord som jeg ikke vil gjenta. Og jeg gikk til sengs den 
kvelden og tenkte: Herre, hvordan kan han være så knusktørr og likevel så full av Ordet? 
Og Den Hellige Ånd talte til meg, og Han sa: "Hvilke av mine profeter var ikke skorpete"? 
 
Og jeg tok en titt på Samuel. Han hakket Agag i småbiter. Det var ikke en politisk korrekt 
ting å gjøre, men han gjorde det. Du ser på alle profetene, og de så ut til å være sinte menn. 
Elia, den sinte gærningen. Elisa, den gamle skallede, gå opp, sa de. De var alle Guds 
menn. De hadde én ting i tankene, og det var å behage Gud. Og de brydde seg ikke om de 
behaget mennesker eller ikke. 
 
Så snakket jeg med en fyr som gikk i bror Vayles menighet, og han sa, jeg forstår det bare 
ikke, sa han, bror Vayle er så full av lys, men se på hans karakter, og jeg sa, bror, sa jeg, du 
ser på feil ting. Da Johannes snudde seg for å høre stemmen, hva var det han så? Lyset. 
Ikke se på karet. Se på det som kommer ut av karet, ordet. Ser du det?  
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Og i dag er det mennesker, jeg bryr meg ikke om hvor mye popularitet de har å bruke, hvor 
mye de har å tape, eller hva de har å gjøre, det spiller ingen rolle for dem om de kalles 
gammeldagse, uansett hva de er, de har sine øyne på Kristus fordi de ble utvalgt til 
evig liv.  
 
Og de planter akkurat der. Om det krever alt, om det krever alt de har, så planter de der. 
Den andre er en nominell mann. Han går i kirken og føler seg like bra som resten av dem, 
og går hjem. Se, det er Esau-aktig. Ser du? Og den andre er en Jakob-lignende. Nå, der er 
du, begge sider.  
 
Visdom versus tro 62-0401 S:200 Disse to kildene har kjempet siden Eden: Guds tro mot 
Satans visdom. Gud har i alle tider bevist at de ikke kan blandes, de må skilles for å vokse. 
 
La meg nå raskt gå over bare et ord eller to om hver av dem, bare ta noen få ting som jeg 
har skrevet her. Esau og Jakob var en perfekt type: begge var religiøse, begge var tvillinger. 
Esau var den kirkelige typen. Han var en mann som var smart.  
 
Han hadde en god moral og slike ting, men han hadde ikke bruk for den 
førstefødselsretten.  
 
Hvor mange pastorer i dette budskapet har ikke bruk for den læren som broder Branham 
lærte? Bare slik at de har en stor kirke, bare slik at de kan forkynne, fokusere på familien og 
alle synger, og alle kommer overens, og de kommer alle til helvete fordi du ikke kan leve 
høyere enn pastoren din. 
 
Jakob brydde seg ikke om hva han måtte gjøre, bare han fikk førstefødselsretten. Og så 
lenge de var sammen, kunne de ikke produsere. Stemmer det? Den ene var mot den andre. 
Har du fått det med deg?  
 
Amen! Amen! "Gå ut av deres midte, vær adskilt, sier Gud, og rør ikke ved deres urene 
ting, så vil jeg ta imot eder." Ser dere?  
 
Og jeg vil bare si igjen, jeg elsker det min nevø, bror Alan, gjorde, han satt i en kirke og en 
prest prekte. Og han ba alle i kirken om å reise seg og begynne å danse rundt i kirken. Og 
bror Alan bare satt på kirkebenken.  
 
Og mannen sa: "Hvorfor sitter du der? Han sa: "Vil du ikke ha Den hellige ånd? Bare reis 
deg og syng. Og bror Alan reiste seg og gikk ut. Og jeg sa: "Akkurat der, Allan, forandret 
Gud deg fra Esau til Jakob. Ok, akkurat der begynte Gud å arbeide i ditt liv, og nå bekjenner 



23 

 

du Hans liv. Du bekjenner deg til Gud, du ser på Hans ord og du lever livet. Før var du bare 
en menighetsperson. Så Gud ser på dine handlinger. 
 
Broder Branham sa: "Gud tester for reaksjoner." Og når du består testen, gjett hva? Han 
velsigner deg. Og slik er Guds salvelse over min bror. Og han ser dette ordet akkurat som vi 
alle ser det, og han er velsignet for det.  
 
Jakob måtte skille seg fra sin konfesjonelle bror (Det var det Alan gjorde. Han bare 
reiste seg og gikk ut. Han snudde seg aldri, snudde seg aldri for å se seg tilbake. Han bare 
fortsatte å gå). Jakob måtte skille seg fra sin konfesjonelle bror før Gud noensinne 
ville velsigne ham. Gud sa det samme til Abraham.  
 
Israel og Moab. De fire hundre profetene i Israel sto foran Mika, og Mika skilte seg ut fra 
dem og fikk Herrens ord og kom tilbake med det. Moses og Korah, samme sak, ville ikke 
blande seg, de måtte skille seg fra hverandre. Er det sant?  
 
Legg merke til at han forteller oss at vi må skille oss fra all vantro. Rett og galt vil ikke 
blandes, kan ikke blandes, ellers er det en hybrid. 
 
Kirken velger lov for nåde 61-0316 S:55 Husk, Han sa: "Nå, mens dere reiser, går dere 
opp der langs grenselinjene. Nå," sa Han, "ikke rør Esau." Esaus fjell Seir. Han sa: "Ikke rør 
ham." Han sa: "Jeg gir ham det. Hvis du går forbi, hvis du spiser noe, så betal ham for det. 
Hvis du drikker vann, betal for det. Ikke rør den grensetroende, for jeg vil ikke velsigne 
deg i det."  
 
Legg merke til at vi igjen blir advart om å bare holde oss unna og ikke røre dem, bare skille 
oss fra dem, det er alt du trenger å gjøre, og overlate dommen til Gud. 
 
Ser du? "Ikke slå ham mer, bare gå stille forbi." Hvis metodistene og baptistene bor der 
oppe på grensen... Hver eneste vekkelse som har oppstått, har produsert tvillinger.  
 
Jeg bryr meg ikke om hvor den var, den produserer tvillinger. En av dem... Det er akkurat 
som Esau og Jakob. De var begge representert i Isaks sønner. Esau var en verdensmann. 
Han var en religiøs mann, brydde seg om ting, og gjorde ting for sin far, og var en hyggelig 
mann. Men Jakob hadde dømmekraft. Han visste at førstefødselsretten betydde alt, det 
spilte ingen rolle hvordan han måtte få den, bare han fikk den. Slik er det åndelige 
mennesket i dag.  
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Den blinde Bartimeus 61-0124 S:49 Hver vekkelse produserer tvillinger. De to sønnene til 
Jakob - eller Isak - er godt representert. Hver gang det er en vekkelse, blir det født en 
Esau og en Jakob.  
 
Den ene religiøse mannen i verden blir stiv og tar litt seminarerfaring; og den andre vil 
ha den førstefødselsretten uansett hvordan han må få den. Om han må være en holy-roller, 
eller noe annet, han vil ha førstefødselsretten, jeg bryr meg ikke. 
 
Det er det som er i veien med folket i dag. De er redde for førstefødselsretten. Å, som de 
hater det. Men det produserer tvillinger. Verdens menn, som er veldig religiøse, gjør gode 
almisser og andre ting, men bryr seg ikke om førstefødselsretten...  
 
Disse to store fraksjonene har kjempet siden verdens begynnelse. Og de er i ferd med å 
komme til et høydepunkt akkurat nå, hvor noe som Jesus sa, "de ville være så like at de 
ville forføre de aller mest utvalgte om det var mulig."  
 
Det er sant. Du ser hvilken bedragersk tid vi lever i. Hold deg til Ordet, bror. Ikke forlat det 
Ordet. Det er riktig. Ordet vil tale for seg selv.  
 
La oss bøye hodene våre i bønn. 
Nådige Far, vi er så takknemlige for ditt ord. Og Herre, vi nærmer oss slutten. Så, Herre, vi 
ønsker bare å holde oss til det Ordet. Som jeg sa til folket i forrige uke, "bare stå stille og 
se." For vi vet at de tingene som broder Branham fortalte oss ville finne sted. Så bare se 
etter at disse tingene finner sted. Vi har fremdeles en pave som skal komme ut av USA, og 
vi har fremdeles en depresjonsdom. Så, Herre, så lenge vi har disse tingene, og vi vet at 
kirken vil bli strammet inn, vil det bli en skvis. 
 
Og far, vi vet at noen må få dem sammen. Så, Far, vi ber bare om at disse tingene vil bli 
gjort, men i mellomtiden er det avslapning under Det Syvende Segl. Profeten din fortalte oss 
at etter å ha talt syv ganger, sa han at det er avslapping. 
 
Han sa at djevelen ikke vet hva det er, men han sa at vi skal være avslappet. Så, Fader, jeg 
ber om at hver og en av oss her må være avslappet, vel vitende om at det kommer en stor, 
stor tid for oss, og at hver og en av oss vil få en stor tjeneste som konge og prest. 
 
Vi forstår ikke hvordan vi skal få det, men vi vet at den åpenbaringen vi har da, er enda 
større enn den vi har nå. Og derfor vet vi at Gud ikke bare arbeider i oss for å ville, men at 
Han også arbeider i oss for å gjøre.  
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Så, Fader, inntil den tid, må våre gjerninger være som Han sa. Da de spurte Ham om de 
kunne gjøre Guds gjerninger, sa Han, bare vær takknemlige for at dere tok imot Ham som 
Jeg sendte, og så, Herre, det er alt vi ber om, er å hjelpe oss til å bli i Ditt ord, i Jesu Navn 
ber vi.  
 
Amen. Amen. Amen. Gud velsigne deg. 
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